
Mail verzonden op 01-03-2022 

 

t.a.v. Alle Raadsleden, 

 

Geachte Raadsleden, 

 

Ruim een maand geleden heb ik via de griffie 2 mailtjes naar u allen laten 

sturen i.v.m. het voor ons nu al behoorlijk overlast gevende tokkelapparaat pal 

achter ons huis aan het Sweelinckplantsoen t.h.v. de Dukasstraat. 

Ik heb u gevraagd om bij ons thuis de situatie te komen bekijken en onder het 

genot van een kop koffie, alle details van een 5 jaar durend strijd door te willen 

nemen. 

Zo’n beetje alle partijen in de gemeenteraad buitelen over elkaar heen om 

maar kenbaar te maken dat een van de belangrijkste speerpunten in hun 

programma is, “het luisteren naar de bewoners en polshoogte nemen in de 

wijken”. 

Helaas blijken dit maar weer eens holle frasen en loze beloftes te zijn, want 

van de 42 raadsleden heeft er zeggen en schrijven 1 persoon gereageerd op 

onze oproep. 

Uiteraard zijn wij allang blij dat er in ieder geval nog iemand is die de moeite 

heeft genomen om polshoogte te komen nemen en wil gaan kijken hoe dit 

heeft kunnen gebeuren. Want dat er iets niet klopt is wel duidelijk. De 41 

andere raadsleden hadden het waarschijnlijk te druk met campagne voeren. 

Zelfs de 2 raadsleden waar ik na afloop van de raadsvergadering in het Hart van 

Meerdervoort, waar in 2017 het speelruimteplan werd gepresenteerd, mee 

heb  gesproken en die zo begripvol leken hadden het waarschijnlijk te druk om 

te reageren. Heel jammer!!! 

De enige reactie die ik via de gemeente heb mogen ontvangen was een brief 

van de heer Gerben Lankhaar (zie bijlagen) vol met totale onzin en 

onrealistische aannamen waar ik nog graag de nodige antwoorden op zou 

willen ontvangen. Zie in de bijlagen mijn mail aan de heer van Muijlwijk (lees 

Lankhaar) hier omtrent. 

 

Vanaf de eerste enquête in 2016 en alle acties van de gemeente daarna werd 

het steeds duidelijker dat er iets moest gaan plaatsvinden op het stukje 

Sweelinckplantsoen t.h.v. de Dukasstraat wat tot op het laatste moment in 

nevel gehuld moest blijven. Dit is dan ook prima gelukt en we begrijpen nu 

maar als te goed waarom. 



Ondanks alle toezeggingen dat er niets zou veranderen stond daar plotseling 

een gigantisch apparaat wat voor ons behoorlijk wat overlast geeft. 

 

Heel veel dank allemaal en hopelijk weer een klinkende 

zege bij de komende verkiezingen!!!! 
 

Groet 

Fred en Tiny Schouten 
 

 

 

 

Mail verzonden op 19-02-2022 

 

Geachte heer Muijlwijk, 

 

Deze mail is als antwoord op de brief van dhr. Gerben Lankhaar, waar hij 

aangeeft dat de verdere communicatie via u moet lopen. Daar wordt al 

aangegeven hoe chaotisch dit project verloopt. Vanaf 2016 heb ik al met meer 

dan 10 verschillende personen te maken gehad. Die nam het van die over en 

die weer van die, enz. 

Maar goed, het gaat om de brief van de heer Lankhaar, dus is het zaak dat u 

hem gaat confronteren met de discrepanties in zijn beweringen. 

Allereerst wil ik beginnen dat uit uw (Dhr. Lankhaar) brief blijkt dat u niet de 

moeite heeft genomen om u te verdiepen in alle mails en brieven die over het 

hele traject vanaf 2016 door mij zijn geschreven. Een bloemlezing had u in de 

bijlagen van de mail aan de raadsleden kunnen lezen. 

 

In 28-08-2018 heb ik nog een brief gehad van wethouder Van  Dongen dat er bij 

de nieuw in te delen plaatsen, rekening gehouden zal worden met de 

resultaten van het onderzoek van 2016. 

Op 17-12-2018 hebben de bewoners weer een brief gekregen dat alle reacties 

verzameld waren en dat er besloten was hoe de speelplekken er uit kwamen te 

zien. Bijgevoegd waren een situatieschets en voorbeelden hoe deze plekken 

eruit zouden komen te zien. Als u de moeite wil nemen om deze brief op te 

zoeken zal u kunnen zien dat er nog steeds geen spraken is van een kabelbaan. 



U beweert nu dat de wensen klaarblijkelijk veranderd zijn t.o.v. 2016. Dit zou ik 

heel graag met bewijzen gestaafd zien. 

 

Ook zit u denk ik met wat cijfertjes te googelen. 

37 reacties binnen waarvan 23 stemmen voor een kabelbaan en 25 stemmen 

voor een parcours. Zover ik kan nagaan konden we maar voor 1 ontwerp kiezen 

dus bij 37 reacties kan je nooit 23 en 25 stemmen krijgen (23+25 is bij nog altijd 

48). 

Omdat ik steeds het gevoel heb gehad  beduvelt te worden (en naar nu blijkt 

terecht), ben ik vanaf 2016 alles gaan volgen wat met dit traject te maken 

heeft. 

Een kabelbaan als zodanig had mij zeker opgevallen en weer in de actiemodus 

gebracht. 

Zelfs al zou het kloppen dat er 23 stemmen voor een kabelbaan zijn (wat ik 

overigens nog steeds zeer in twijfel trek), zijn er nog altijd 77 bewoners die niet 

voor zo’n ding hebben gekozen. Dus ik zou ook hier graag de bewijzen van 

boven tafel krijgen. 

Dan praten we over een plantsoen van 400 meter lang en ik kan mij voorstellen 

dat de bewoners die zo’n 200 of 300 meter van deze kabelbaan af wonen geen 

enkel bezwaar hebben tegen zo’n ding. Dit heeft m.i. niets meer te maken met 

het ”Democratisch tot stand komen”, want ik denk niet dat deze 23 stemmen 

van de direct omwonenden komen. 

 

 

 

U refereert naar de inventarisatie van juli 2021.  

Als u de moeite wil nemen om mijn mail aan de heer v.d. Merwe van 22-7-2021 

door te nemen zal u er achter komen dat het bijna onmogelijk was om hier een 

redelijke keuze uit te maken. Zeer waarschijnlijk was dit bij uw organisatie ook 

al opgevallen, want na de sluitingsdatum waren de voorstellen direct van de 

website verdwenen. 

 

Dan de belangrijkste brief van oktober 2021 waar met wat voorbeelden de 

definitieve inrichting werd weergegeven. U geeft al aan dat er verbeterpunten  

zijn geconstateerd in de presentatie. Dit is m.i. zeer zwak uitgedrukt, want voor 

de bewoners was het nog steeds  niet te zien wat er nu eigenlijk voor hun deur 

kwam te staan. 

In ons geval wisten we dat nummer 3 voor onze deur kwam te staan, maar het 

was nog steeds niet duidelijk of dit nu een wipkip zou worden of een 



kabelbaan. Er stonden namelijk 4 verschillende foto’s van een nummer 3, 

variërend van een wipkip tot een kabelbaan.  

Helaas is het bij ons een onverteerbare kabelbaan geworden. 

 

Inmiddels heb ik van Proludic begrepen dat de opstapplaats verplaatst gaat 

worden en dat er een hele toestand omheen wordt gezet. Hier zou op 1 maart 

mee worden begonnen.  

Om uw, maar vooral ook ons, belastinggeld niet nodeloos te verspillen lijkt het 

mij verstandig om deze werkzaamheden op te schorten tot alles naar behoren 

is uitgezocht, want ik ben vast van plan om (desnoods via WOB-verzoeken) de 

onderste steen boven te krijgen. 

 

In afwachting van uw (of dhr. Lankhaar) reactie, verblijven wij, 

 

Hoogachtend 

Fred en Tiny Schouten 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Reactie van gemeente:  

 

 

 



 

 

 


